
Til Det Kongelige Finansdepartement.

Vedrørende forslaget om utvidet merverdiavgiftsplikt på kultur- og idrettsområdet.

Skiskolenes Bransjeforbund representerer skiskolebedrifter i Norge og vi har mottatt og nøye
gransket forslaget til utvidet merverdiavgift på kultur- og idrettsområdet. Vår bedømming er
at vår virksomhet faller utenfor disse områdene da vi driver med undervisning og ikke med
idrettstrening. Vi har kontaktet sakkyndige i merverdiavgiftsspørsmål som også har gransket
forslaget og de er av samme oppfatning. Det er av stor verdi om vi kan få en bekreftelse om
dette for å kunne informere våre medlemsbedrifter om gjeldene retningslinjer.

Med vennlig hilsen,

Toni Koning Ulf Ruder
Daglig leder Skiskolenes Bransjeforbund. Styreleder Skiskolenes Bransjeforbund.


